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Membership:

Australia
Brazil
Canada
France
Germany, Fed. Rep.

Ghana
India
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Ivory Coast
Japan

Sweden
Switzerland
United Kingdom
United States
Yugoslavia

Terms of Reference:

(i)

(ii)

To examine any questions arising in connexion with the audited accounts for
1973, the financing of the 1974 budgets and proposals for the budget for
1975 of the GATT and of the International Tade Centre UINCTAD/GATT.

To study any financial and administrative questions which may be referred
to it by the Council or submitted to it by the Director-General, and under-
take such other studies as may be assigned to it by the Council.

COMITE DES QUESTIONS BUDGETAIRES, FINANCIERES
ET ADMINISTRATIVES

President: M. J.P. Clark (Canada)

Composition:
Allemagne (Rep. fed. )
Australie
Brésil
Canada
Cote d'Ivoire

Etats-Unis
France
Ghana
Inde
Israel

Japon
Royaume-Uni
Suede
Suisse
Yougoslavie

Mandat:

i) Examiner toutes questions relatives aux comptes verifies de 1973, au
financement des budgets de 1974 et' aux propositions concernant les budgets
du GATT et du Centre du commerce internationalCNUCED/GATT pour 1975.

ii) Etudier toutes questions financieres et administratives qui peuvent lui
être renvoyées par le Conseil ou soumises par le Directeur général
effectuer les autres etudes qui peuvent lui être confines par le Conseil.


